

[Text]

The Chairman: That is the testimony. That leaves us how many witnesses to call?

The Clerk: There is one more on the list.

The Chairman: Since Mr. Pelletier did not come ready to testify, we will call Mr. Shipley in here on February 4, 1988, and I expect that the committee has decided to be adjourned today.

The Chairman: I am sure that Mr. Shipley will find it very interesting to see how the committee has proceeded.

The Clerk: The meeting for today is going to take place at 10:00 a.m. in the committee room.

The Chairman: It is the committee's decision to adjourn until tomorrow.

The Clerk: The committee will meet tomorrow at 10:00 a.m.

The Chairman: Thank you very much for your assistance.

WITNESS

From the House of Commons:

Marcel R. Pelletier, Q.C., Law Clerk and Parliamentary Counsel.

[Translation]

Le président: C'est la déposition. Ça nous laisse combien de témoins à appeler?

La greffière: Il y en a un de plus sur la liste.

Le président: Puisque M. Pelletier n'est pas prêt à témoigner, nous allons appeler M. Shipley en séance le 4 février 1988, et j'espère que le comité a décidé de s'ajourner aujourd'hui.

Le président: Je suis sûr que M. Shipley trouvera très intéressant de voir comment le comité a procédé.

La greffière: La séance pour aujourd'hui aura lieu à 10 heures dans la salle de la commission.

Le président: Il est la décision du comité de s'ajourner jusqu'à demain.

La greffière: Le comité se réunira demain à 10 heures.

Le président: Merci beaucoup pour votre aide.

TÉMOIN

De la Chambre des communes:

Marcel R. Pelletier, c.r., légiste et conseiller parlementaire.



Canada Post
Postage paid



Postes Canada
Port payé

**Book Tarif
rate des livres**

K1A 0S9
OTTAWA

If undelivered, return COVER ONLY to Canadian Government Publishing Centre, Supply and Services Canada, Ottawa, Canada, K1A 0S9

En cas de non-livraison, retourner cette COUVERTURE SEULEMENT au Centre d'édition du gouvernement du Canada, Approvisionnement et Services Canada, Ottawa, Canada, K1A 0S9